
Z Á P I S 
 11. schůze Rady města Soběslavi, 

která se konala dne 19. června 2018 od 14:00 hodin  
v kanceláři starosty města  

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 
Omluveni: MUDr. Lubomír Kříž 

Jednání 11. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 
jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 
1. Rekonstrukce domu čp. 1/I a náměstí – informace  
2. Volby do zastupitelstva města – informace (5. a 6. 10. 2018) 
3. Výběrová řízení (kotelna čp. 55, tenisový kurt) 
4. Žádosti o finanční příspěvek  
5. Odměna řediteli ZŠ Komenského za organizaci branné soutěže  
6. Pozemky, smlouvy  
a) KT/15/2018 – Geovap, s. r. o., Pardubice – dodatek č. 3 ke smlouvě o poskytování 
služeb technické podpory k agendě Spisová služba  
b) KT/16/2018 – JčK ČB – smlouva o poskytnutí dotace na realizaci projektu „Příprava 
projektové dokumentace na akci Revitalizace autobusového nádraží v Soběslavi – dopravní 
přestupní terminál“ 
c)  OOSM/52/2018 – E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice – smlouva o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene „Soběslav: ul. Nová příp. kNN Karfík-Klásek“    
d)  OOSM/54/2018 – E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice – smlouva o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene „Soběslav: chaty Pilát příp. kNN Skřivánek“    
e)   OOSM/55/2018 – T-Mobile Czech Republic, a. s., Praha – smlouva o umístění zařízení  
7. Různé 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého 10. jednání RM ze dne 29. května 2018 
žádné připomínky. 
Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady paní Ludmila Zbytovská  
a Mgr. Petr Valeš.  
Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Rekonstrukce domu čp. 1/I a náměstí – informace 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Dohoda s Husitským muzeem v Táboře o provedení archeologického výzkumu  
Předložena informace o průběhu rekonstrukce domu č. p. 1/I na náměstí Republiky 
v Soběslavi, při které byl odkryt původní kamenný portál, sklep a další archeologické nálezy.   
V této souvislosti předložena výše uvedená dohoda o provedení archeologického výzkumu.  
Dále předložena informace o průběhu rekonstrukce náměstí Republiky. Z důvodu 
archeologických nálezů došlo ke zpoždění rekonstrukce o cca 1 měsíc. Bližší informace  
o předpokládaném termínu dokončení bude známa na přelomu srpna a září letošního roku. Od 
10. 7. 2018 bude uzavřen prostor v okolí kašny a pravidelné čtvrteční trhy budou přesunuty na 
nádvoří kulturního domu.  
Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/179/2018.  
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2.  Volby do zastupitelstva města – informace (5. a 6. 10. 2018) 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Předložena informace o vyhlášení voleb do zastupitelstev obcí prezidentem ČR. Volby se 
uskuteční 5. a 6. 10. 2018. Jako v minulých případech organizačně technické zabezpečení 
voleb na MěÚ v Soběslavi zajistí paní Bc. Pavlína Chalupská, pracovnice OOSM MěÚ spolu 
s tajemníkem MěÚ Ing. Radkem Bryllem.  
Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/180/2018.  

Na jednání rady města se dostavil Mgr. Petr Lintner.  

3.  Výběrová řízení (kotelna čp. 55, tenisový kurt) 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Výměna kotlů v plynové kotelně Soběslav č. p. 55“ 
Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 
Příloha: Hodnotící tabulka 
Předložena informace o průběhu VŘ. Komise doporučila jako vítěze firmu TIP-N+V, s. r. o., 
Soběslav.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/181/2018.  

Výběrové řízení na rekonstrukci tenisového kurtu – jmenování komise  
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
V návaznosti na usnesení RM č. 10/174/2018 ze dne 29. 5. 2018 předložena informace  
o neobdržení žádné nabídky na realizaci výše uvedené akce. Z tohoto důvodu došlo k vypsání 
nového výběrového řízení. Předložen návrh složení hodnotící komise.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/190/2018.  

4.  Žádosti o finanční příspěvek 
Předložila: Miloslava Samcová – pracovnice KO-IA 
Příloha: KO-IA/10/2018/, KO-IA 11/2018 
Předložena žádost Rodičovského centra Sobík o poskytnutí finančního příspěvku na akci 
„Sobíkovo vítání léta“ a dále předložena žádost o poskytnutí finanční podpory na akci „10. 
celostátní konference zdravotních sester a nelékařských profesí pořádané pediatrickou sekcí 
„České asociace sester“.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/182/2018, 11/183/2018.  

5.  Odměna řediteli ZŠ Komenského za organizaci branné soutěže 
Předložil: Ing. Marie Lustová – pracovnice OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/53/2018 
Předložen návrh odměny řediteli ZŠ Soběslav, Komenského ul., Mgr. Janu Holasovi za 
organizaci branné soutěže škol ORP Soběslav s názvem „Zvedněme děti od počítačů“, která 
probíhala dne 26. 4. 2018 v Soběslavi.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/184/2018.  

6.  Pozemky, smlouvy 

Geovap, s. r. o., Pardubice – dodatek č. 3 ke smlouvě o poskytování služeb technické 
podpory k agendě Spisová služba 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ  
Příloha: KT/15/2018 
Předložen návrh dodatku č. 3 ke smlouvě o poskytování služeb technické podpory k agendě 
Spisová služba.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/185/2018.  

JčK ČB – smlouva o poskytnutí dotace na realizaci projektu „Příprava projektové 
dokumentace na akci Revitalizace autobusového nádraží v Soběslavi – dopravní 
přestupní terminál“ 
Předložil: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 
Příloha: KT/16/2018 
Předložen návrh výše uvedené smlouvy o poskytnutí dotace. Na projektovou dokumentaci 
bude vypsáno výběrové řízení. 
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/186/2018.  

E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene „Soběslav: ul. Nová příp. kNN Karfík-Klásek“ 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/52/2018 
Předložen návrh výše uvedené smlouvy o smlouvě budoucí. Věcné břemeno bude zřízeno za 
jednorázovou úhradu ve prospěch města ve výši 1.000 Kč + DPH.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/187/2018.  

E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene „Soběslav: chaty Pilát příp. kNN Skřivánek“ 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/54/2018 
Předložen návrh výše uvedené smlouvy o smlouvě budoucí. Věcné břemeno bude zřízeno za 
jednorázovou úhradu ve prospěch města ve výši 3.000 Kč + DPH. 
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/188/2018.  

T-Mobile Czech Republic, a. s., Praha – smlouva o umístění zařízení 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/55/2018 
Předložen návrh nové smlouvy o umístění zařízení mezi městem Soběslav a T-Mobile Czech 
Republic, a. s., Praha, na umístění telekomunikačního zařízení a technologie na budově ZŠ  
Komenského č. p. 20, Soběslav.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/189/2018.  

SÚS Jihočeského kraje – smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské 
sítě „Soběslav – stavební úpravy domu č. p. 1/I“ 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/57/2018 
Předložen návrh výše uvedené smlouvy. Věcné břemeno se zřizuje bezúplatně.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/191/2018.  

7.  Různé 
KDMS – žádost o souhlas s vyřazením DHIM (mraznice a chladnice) 
Předložil: Mgr. Petr Valeš – ředitel KDMS  
Příloha: Žádost o souhlas s vyřazením DHIM 
Předložena výše uvedená žádost.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/192/2018.  
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Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 
• Návštěvy partnerského města Sabinov (Slovensko) ve dnech 12. – 15. 6. 2018. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 
• Informovala o obdržení sponzorského finančního daru účelově neurčeného od fyzické 

osoby ve výši 100 tis. Kč, který bude použit na rekonstrukci zahrady MŠ Duha.  
• Informovala o jednání Finančního výboru ZM, který se uskutečnil dne 4. 6. 2018. 

Finanční výbor projednal změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 2/2018 a doporučil 
jej ZM ke schválení.  

Ludmila Zbytovská 
• Poděkovala Mgr. P. Valešovi za zaslaný návrh od Mgr. Turka, Soběslav, na 

zjednosměrnění ulic v okolí náměstí Republiky. Starosta města – návrh je nutné 
projednat s odborníky v oblasti dopravy včetně DI PČR. 

 
 
Jednání RM skončilo v 15:30 hodin.  


